
Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole
Mødet holdes i mødelokalet

onsdag den 19.6 2024 kl. 18.00-20.00

Punkt Formål Indhold Ansvarlig
1. Valg af 

mødeleder
Karsten Høy

2. Fremmødte: Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 
Place, Jannie Aarhus, Jannie 
Frandsen, Gitte Petersen, Malene 
Vestermark, Thomas Okdahl, 
May-Britt A Andersen, Anders 
Hostrup, Jakob Nielsen, Berit Rogarth 
Lassen, Janne Puggaard, Gitte Quitzau

Afbud: Kasper de Place, Malene 
Vestermark, Jannie Aarhus, Thomas 
Okdahl.
Gitte Petersen gik efter punkt 10

Janne 
Puggaard

3. Godkendelse 
af referat

Bestyrelsesmedlemmer 
der har været tilstede 
under mødet godkender 
og skriver under

Det seneste referat godkendes og 
underskrives (maj) 

Karsten Høy

4. Ændring 
forretningsord
en.

At godkende ændring i 
forretningsorden
§7 Stk. 2 uden 
stemmeret
§24 Stk 2 medlemmer 
økonomi – og 
byggeudvalg
§24 stk 3 
Støtteforeningsudvalg

 Forretningsordenen med de nævnte 
ændringer godkendes.

Karsten Høy

5. Nyt fra 
skoleledelsen

At videregive vigtig 
information fra 
skolelederen. 

Sommerferien nærmer sig. Mange 
snore skal samles her til sidst.

Gitte Quitzau: 
Vi kan stadig mærke at nogle 
ting/procedurer er nye eller første 
gang for os, så der bruges ekstra tid 
her og der.

- F.eks. ny bademester, ny leder 
i Fritidscenteret, ny procedure 
for livredderprøve,

- kampagne for vores 10.klasse.  
Jeg og Randi Brixgaard har 
sammen med Kasper de Place 
samarbejdet med Merete 
Warming, 
kommunikationsrådgiver, for 
at reklamere for vores 10.kl. 
Udfordringer med 
adgangskoder både til FB og 
Instagram, og en udfordring at 

Gitte Quitzau
Janne 
Puggaard
Berit Rogarth 
Lassen
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finde tid til f.eks. 
planlægningsmøde og evt. 
video/ billeder.

- Lønpolitikken
- Hal og grund Sorsigvej & 

Sportsvej

Jeg har gået sikkerhedsrundering med 
Peter Søndergaard,  Tommi 
Dockweiler og AMR (SE). Der var 
nogle småting, som Tommi 
Dockweiler ser nærmere på.
Vi aftalte også, at Tommi Dockweiler 
skal lave en plan over at få malet i 
f.eks. lokaler. De blev sidste malet i 
2010, så det har holdt godt.

Turen til Kbh med 7.kl. gik fint, men 
rammer og regler er svært. Vi arbejder 
på en indsats omkring klassekultur. Vi 
har fået en anbefaling på en god 
konsulent fra skolens psykolog.

 
Tidskrævende som leder at skulle 
bruge 4 dage i Kbh, og tid til 
konfliktløsning/rammesætning.

 
Pædagogisk indsats kommende 
skoleår: elever, der udfordres i 
skolesammenhæng 
(skolevægring/fravær, ADHD)

 
Jeg savner tid til at flyve i helikopter 
perspektiv. Glæder mig til at få lavet 
et årshjul. Ledelsen har afsat tid til 
planlægningsmøde i uge 27 ud af 
huset.

Janne Puggaard:
Næste skoleår er planlagt med 
faguger, rejser, skemaer, støtteskemaer  
mm. Lærerne har fået udleveret deres 
opgaveoversigt. Pædagoger, der er 
støtte i skoledelen, får udleveret et 
tillæg til deres kontrakter en af de 
kommende dage.

Berit Larsen:
Der er lavet et årshjul i SFO med 
forskellige arrangementer. 

6. Nyt fra 
formanden

At videregive vigtig 
information fra 
formanden. 

Grunden på Sportsvej skal sættes til 
salg. Vi afventer salgstilbud fra 
ejendomsmægleren.

Karsten Høy
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7. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 
orienteres om, hvordan 
de ansatte oplever 
hverdagen på skolen

Lærerne er glade for at have fået 
skemaer og opgaveoversigt. Primært 
stor tilfredshed med det hele. 

TR (PN) og TR-suppleant (LS) har 
indgivet et lønudspil til skolelederen. 

SFO: God stemning og folk er glade

Tommi Dockweiler er vendt tilbage 
efter barsel.

Jakob Nielsen

8. Skolens 
økonomi

At videregive vigtig 
information

Der drøftes forskellige justeringer i 
forhold til det kommende budgetår. 
Punktet drøftes videre til mødet i 
august..

Karsten 
Høy/Janne 
Puggaard

9. Skolepenge At fastsætte skolepenge 
fra august 2024

Skolepengene stiger pr. august 2024 
med 4% pga. inflation

Karsten Høy

10. Strategiproces
sen

At sikre plan for videre 
proces
Fuglereden

Forskellige forslag til anvendelse af 
Fuglereden fremlægges.
Punktet sættes på til næste møde.

Gitte Quitzau

11. Klassetrin på 
Riberhus

Drøftelse Indholdet af vores 10. klasse tilbud 
drøftes samt markedsføringen heraf.

Karsten 
Høy/Gitte 
Quitzau

12. Nyt fra 
Støtteforening
en

Fællesspisning 12. september. menuen 
står på helstegt pattegris

Jannie 
Frandsen

13. Evt. Punkter til kommende møde:
- Strategiproces

Alle

14.  Bestyrelsen/ 
bestyrelse 
internt

Karsten Høy

Tak for et godt møde:) 
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